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Godkjenning av møteplan for 2023

10.11.2022 Formannskapet:
Handsaming i møtet:
Rådmannen sitt framlegg vart samrøystes vedteke. 

FORM- 054/2022 Vedtak:
Framlegget til møteplan for 2023 blir vedteke. Vedtaket er gjort med heimel i § 11-2 i kommunelova. 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak:
Framlegget til møteplan for 2023 blir vedteke. Vedtaket er gjort med heimel i § 11-2 i kommunelova. 

Dokument som er vedlagt:
Politisk møteplan 2023  -  framlegg frå rådmannen

Dokument som ikkje er vedlagt:
· Kommunelova
· Reglement for kommunestyret, formannskapet, naturutvalet og kontrollutvalet
· Kommunestyret sitt vedtak 22.02.2018 i sak 002/2018
· Kommunestyret sitt vedtak 06.05.2021 i interpellasjon om møtetidspunkt i kommunestyret

Oppsummering/samandrag:
Møteplan for 2023 for kommunestyret og diverse andre kommunale organ skal vedtakast av 
kommunestyret i desembermøtet 2022. Rådmannen har utarbeidd forslag til møteplan for 2023. 
Rådmannen sitt forslag blir handsama av formannskapet, som gir innstilling til kommunestyret. 

Saksopplysningar:  

Bakgrunn for saka: 
Jf. kommunestyrevedtak i sak 002/2018 og punkt 2.22 i kommunen sitt reglement skal det i 



kommunestyret sitt desembermøte leggjast fram sak om møteplan for neste kalenderår. Møteplanen 
skal ifølgje vedtaket omfatta  kommunestyret, formannskapet, naturutvalet, administrasjonsutvalet, 
arbeidsmiljøutvalet, eldrerådet, ungdomsrådet og rådet for personar med nedsett funksjonsevne. 

Kontrollutvalet, som har eige sekretariat som ikkje har tilknytning til kommuneadministrasjonen, 
fastset møteplanen sin sjølv. 

Faktagrunnlag, problemskildring og moglege løysingar: 
Generelle reglar for fastsetjing av møteplan står i punkt 2.22 i kommunen sitt reglement for 
kommunestyret, formannskapet, naturutvalet og kontrollutvalet. Desse reglane er baserte på 
kommunestyret sitt vedtak i sak 002/2018, og er som følgjer: 

Frå og med 2022 er ikkje arbeidsmiljøutvalet med i rådmannen sitt framlegg til møteplan. Årsaka til 
dette er at arbeidsmiljøutvalet med verknad frå 21.10.2021 er eit reint administrativt organ utan 
politiske medlemmer, jf. vedtak i kommunestyret 21.10.2021 i sak 097/2021. 

På møteplanen for 2023 må det også setjast opp møte i valstyret, som følgje av at det skal vera 
kommunestyre- og fylkestingsval i 2023. Det er i rådmannen sitt forslag ikkje lagt inn møte i skulane 
sine ferieveker.

I rådmannen sitt framlegg til møteplan for 2023 er det lagt inn følgjande tal møte: 

Det sett opp to møte i kommunestyret i oktober 2023. Det første av desse er avslutningsmøte for det 
noverande kommunestyret, og det andre er konstituerande møte for det nyvalde kommunestyret. 
Det er også sett opp ein dag med folkevaldopplæring for det nye kommunestyret i november 2023.   

Økonomi: 
Tabellen nedanfor viser kva kostnadene til møtegodtgjersle vil bli med rådmannen sitt forslag til 
møteplan for 2023. Kostnader til møtegodtgjersle til varamedlemmer som møter i enkeltsaker, mat 
under møta og eventuell dekking av tapt arbeidsforteneste vil koma i tillegg. Kostnader til 
møtegodtgjersle for kontrollutvalet vil også koma i tillegg.  



 
Uttalar frå andre råd, utval eller instansar: 
Det ligg ikkje føre nokon uttalar. Som nemnt ovanfor i saksutgreiinga, fastset kontrollutvalet 
møteplanen sin sjølv. 

Vurderingar og konsekvensar:
Rådmannen foreslår ingen vesentlege endringar i møtefrekvens for politiske organ i 2023 i forhold til 
2022. Rådmannen har i arbeidet med saka vurdert å foreslå ein ekstra møterunde i vårhalvåret for 
kommunestyret, formannskapet og naturutvalet. Det hadde i så fall vorte fire møterundar i 
vårhalvåret, i staden for tre. Det har dei siste åra vore nokre utfordringar knytt til at det har vore 
relativt lang tid mellom dei to siste møterundane i vårhalvåret (primært at det har vorte mange saker 
til handsaming i møterunden i juni). Rådmannen foreslår likevel at det framleis skal vera tre 
møterundar i vårhalvåret, ikkje fire. Det vil vera krevjande for administrasjonen dersom det skal vera 
kortare tid mellom møterundane på vårhalvåret enn det er no. Det er mykje administrativt arbeid i 
samband med kvar møterunde, og arbeidsmengda vil auka dersom talet på møterundar/møte skal 
aukast. 


